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oRSZAGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Íráslí*	 SY	 #1	 í rdés !

Irományszám : ,

Érkezett : 2017 AUG 31.

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyülésr ől szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124, § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr.
Simicskó István honvédelmi miniszterhez

„Mit hajtottak végre a Gripen-balesetek körülményeit feltáró HM vizsgálóbizottstíg
jelentésében megfogalmazott ajánlásokból?”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

2015 . augusztus közepén készült el a 2015 májusában és júniusában Gripen vadászgépek é s
JAK-52-es gyakorlógép baleseteinek körülményeit vizsgáló Honvédelmi Minisztérium álta l
felállított bizottság jelentése. A Honvédelmi és rendészeti bizottság minimális tájékoztatás t
kapott akkor ennek tartalmáról . A minisztériumban viszont, iratbetekintésem során világossá
vált, hogy a jelentés részletesen elemezte a körülményeket, emellett számos ajánlást i s
megfogalmazott konkrét intézkedésekre, melyek végrehajtása érdemben javítaná a
repülésbiztonságot . 2017-ben sajnálatos módon ismét több olyan eset látott napvilágot ( a
hírek szerint júniusban futómű beragadás, augusztusi műszaki meghibásodás) amik miat t
felmerül a kérdés, hogy a minisztérium végrehajtotta-e a 2015-ös baleseteket vizsgál ó
bizottság ajánlásait?

Ezért kérem Miniszter urat, szíveskedjen válaszolni a következ ő kérdésekre :

1. Pontosan mely ajánlásokat hajtották végre a Gripen-balesetek körülményeit feltár ó
HM vizsgálóbizottság jelentésében megfogalmazottakból ?

2. Mekkora költségvetési forrást biztosítottak ezen intézkedések végrehajtására ?
3. Amennyiben van olyan ajánlás, intézkedési javaslat, melyet nem hajtottak végre, m i

volt ennek az oka? Mikor tervezik végrehajtani ?
4. Pontosan ki felelt/felel jelenleg a vizsgálóbizottsági jelentésben foglalt ajánlások

végrehajtásáért ?

Budapest, 2017 . augusztus 3 I .

Demeter Márta

országgyű lési képviselő
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